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Protokół nr 51/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 16 marca 2012 r. 

 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Porządek posiedzenia wraz z rozszerzeniem stanowi załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku było przyj ęcie protokołu nr: 48/2012, 49/2012, 50/2012. 
 

Wicestarosta zgłosił uwagę do protokołu nr 48/2012. Zawnioskował, aby zapis: „Nie można także 
zapominać, że IBP może wystąpić do sądu z powództwa cywilnego i żądać utraty dochodów”  zmienić na 
następujący: „Nie można także zapominać, że IBP może wystąpić do sądu z powództwa cywilnego i żądać 
odszkodowania za utratę dochodów” (str. 3 protokołu). Ponadto w protokole nr 49/2012 zdanie: 
„Wicestarosta nawiązując do tematu sprzedaży szkoły w Nowym Mieście Lubawskim poinformował, iż 
większość Radnych Rady Miejskiej będzie optować za kupnem szkoły” winno mieć brzmienie: „Wicestarosta 
nawiązując do tematu sprzedaży szkoły w Nowym Mieście Lubawskim, wyraził nadzieję, że większość 
Radnych Rady Miejskiej będzie optować za kupnem szkoły.” 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Drugim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planu 
sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, że w załączniku znajduje się wykaz szkół, które będą funkcjonowały w przyszłym 
roku szkolnym 2012/2013.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Trzecim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 
ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
 

Pan A. Korecki poinformował, że w Zespole Szkół Rolniczych planuje się utworzyć nowy kierunek 
kształcenia w zawodzie technik handlowiec. 
Starosta dodała, iż potrzeba utworzenia nowego kierunku wynika z ankiet przeprowadzonych wśród uczniów 
ostatnich klas gimnazjum.  
Wicestarosta wyraził obawę dotyczącą wyrażenia zgody na utworzenie nowego kierunku w ZSR  
w Czachówkach. Uzasadnił ją podejmowanymi działaniami odnośnie sprzedaży mienia, budynku szkolnego. 
Starosta stwierdziła, że należy wyjść naprzeciw potrzebom uczniów. Sprzedaż mienia to osobna kwestia. 
Wicestarosta poinformował, że jego obawy dotyczą tego, czy uczniowie będą mieli możliwość 
kontynuowania nauki w tym zawodzie.   
Sekretarz wyjaśniła, że tworzy się nowy kierunek kształcenia, ale nie wpłynie to zasadniczo na wielkość 
tegorocznego naboru. Należy przypuszczać, że w miejsce jednej klasy technikum agrobiznesu, powstanie 
klasa technik handlowiec.    
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Czwartym punktem porządku było zapoznanie się z rocznym sprawozdaniem z działalności Biura 
Regionalnego Województwa Warmińsko- Mazurskiego w Brukseli za 2011 rok oraz ze sprawozdaniem 
z wykonania planu wydatków budżetowych za 2011 rok. 
 



 2 

Zarząd zapoznał się z rocznym sprawozdaniem z działalności Biura Regionalnego Województwa 
Warmińsko - Mazurskiego w Brukseli za 2011 rok oraz ze sprawozdaniem z wykonania planu wydatków 
budżetowych za 2011 rok. 
 

Pan A. Korecki przedstawił Członkom Zarządu wytyczne do organizacji roku szkolnego 2012/2013  
w szkołach ponadgimnazjalnych: 

1. W przypadku wakatu w pierwszej kolejności winien być zatrudniony nauczyciel bezrobotny  
z wyższym wykształceniem pod warunkiem posiadania odpowiednich kwalifikacji.  

2. Zatrudnienie w szkole emerytów lub nauczycieli pracujących w pełnym wymiarze w innej placówce 
na terenie powiatu, może nastąpić wyłącznie w porozumieniu z organem prowadzącym, po 
wcześniejszym udokumentowaniu niemożności zatrudnienia innego nauczyciela. 

3. Liczba godzin ponadwymiarowych dla nauczycieli nie może przekroczyć za zgodą nauczyciela 
połowy obowiązkowego wymiaru godzin. 

4. Dyrektor przydzielając godziny ponadwymiarowe powinien dążyć do nie przekroczenia  
4 godzin ponadwymiarowych po uśrednieniu dla poszczególnych nauczycieli.  

Pani K. Trzaskalska dodała, że powinno się także unikać zatrudniania nauczycieli w niepełnym wymiarze 
godzin pracy, aby nie było konieczności wypłaty dodatków uzupełniających. 
Pan A. Korecki przedłożył Członkom Zarządu materiały na kolejne posiedzenie Zarządu odnośnie 
Warmińsko- Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej im. Karola Wojtyły w Elblągu - Filia w Nowym Mieście 
Lubawskim.  
Starosta zaproponowała, aby zorganizować spotkanie organizacyjne w sprawie ewentualnego przejęcia 
biblioteki przez powiat.  
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Piątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 
Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy  
w rodzinie w powiecie nowomiejskim na lata 2012 – 2017. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Urszula Łydzińska- dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Nowym Mieście Lubawskim/  
 

Pani U. Łydzińska poinformowała, że w dotychczasowym programie przeciwdziałania przemocy w rodzinie 
na lata 2011-2016, wpisane było zadanie dotyczące metod wychowawczych. W PCPR odbyła się kontrola 
służb Wojewody, która wydała zalecenie, aby wyłączyć to zadanie i stworzyć oddzielny program. Przy 
okazji uaktualniono diagnozę w oparciu o dane za 2011 rok. Dodano również zapis na temat ochrony ofiar 
przemocy w rodzinie. Pozostałe cele, działania i rezultaty pozostały takie, jakie były w poprzednim 
programie.  
Pan A. Głowacki stwierdził, że znamienny jest wzrost wskaźników w stosunku do roku 2009.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Szóstym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 
Specjalistycznego programu profilaktycznego w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych 
metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie  
w powiecie nowomiejskim na lata 2012-2017. 
 

Pani U. Łydzińska wyjaśniła, że część zadań, jak wcześniej wspomniała, przeniesiono z poprzedniego 
programu. Aby zachować metodologię, przeprowadzono diagnozę. Opracowano wstęp, omówiono zasoby 
umożliwiające przeciwdziałanie przemocy w rodzinie w Powiecie Nowomiejskim, przedstawiono cele, 
rezultaty i wskaźniki oraz czas realizacji poszczególnych zadań. P. Łydzińska poinformowała, że jeżeli  
w realizację zadań określonych w programie, nie włączą się inne instytucje, PCPR nie będzie w stanie 
samodzielnie ich zrealizować, ponieważ nie dysponuje wystarczającą ilością specjalistycznej kadry. Wynika 
to między innymi z tego, że pracownicy przejęli dodatkowe zadania z zakresu pieczy zastępczej. Dyrektor 
PCPR zasugerowała, aby w ww. programy zaangażowały się szkoły oraz Poradnia Psychologiczno- 
Pedagogiczna. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Siódmym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie warunków 
umorzenia w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na 
raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. 
 

Pani U. Łydzińska wyjaśniła, że od stycznia bieżącego roku PCPR wykonuje zadania z ustawy o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej. Zgodnie z art. 194 rada powiatu określa, w drodze uchwały, 
szczegółowe warunki umorzenia w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, 
rozłożenia na raty lub odstąpienia od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. Zgodnie z art. 
193 za pobyt dziecka w pieczy zastępczej, rodzice ponoszą miesięczną opłatę w wysokości przyznanych 
świadczeń oraz dodatków. Zazwyczaj dotyczy to rodzin o niskich dochodach, w związku z czym odpłatności 
są trudne do wyegzekwowania. P. Łydzińska poinformowała, że w chwili obecnej jest wydanych pięć 
decyzji nakładających na biologicznych rodziców obowiązek częściowej odpłatności za pobyt dziecka  
w pieczy zastępczej. Płaci tylko jedna rodzina, cztery postępowania są w Urzędzie Skarbowym zgodnie  
z postępowaniem egzekucyjnym w administracji.  
Pani U. Łydzińska wyjaśniła, iż przygotowując niniejszą uchwałę, PCPR wzorowało się na innych 
powiatach. Poinformowała, że zgodnie z nową ustawą nie musi być przeprowadzany wywiad. Jednakże 
PCPR zamierza przeprowadzać wywiady, aby otrzymać pełniejszą informację o rodzinach biologicznych.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za rok 2011 wraz z zestawieniem 
potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej. 
 

Pani U. Łydzińska wyjaśniła, iż zgodnie z art. 182 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej 
kierownik PCPR składa Zarządowi Powiatu coroczne sprawozdanie z działalności PCPR oraz przedstawia 
zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej. Następnie szczegółowo omówiła sprawozdanie  
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim za 2011 rok, które 
stanowi załącznik nr 3.  
Wicestarosta zapytał, czy wniosków o wydanie orzeczenia o stopniu niepełnosprawności każdego roku jest 
tak dużo? 
Pani U. Łydzińska wyjaśniła, że corocznie jest podobna ilość. Wynika to z tego, że znaczna część osób 
otrzymuje orzeczenia terminowe np. tylko na jeden rok, i ponownie składają wnioski. Do tego dochodzą 
nowe osoby, dlatego jest tak duża ilość wniosków.    
 

/Pan A. Głowacki wyszedł z sali narad/  
 

Zarząd podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

/Pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Dziewiątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na najem lokalu użytkowego Warmińsko – Mazurskiej Agencji Rozwoju Regionalnego  
w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 

Wicestarosta  wyjaśnił, że Warmińsko– Mazurska Agencja Rozwoju Regionalnego wystosowała wniosek  
o zgodę na najem lokalu użytkowego o powierzchni użytkowej 11,20 m2 tylko na okres dwóch miesięcy, 
ponieważ nie posiada jeszcze informacji czy dostanie środki na dalsze funkcjonowanie biura. 
 

Zarząd przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński.  
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Dziesiątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanych będących własnością Powiatu 
Nowomiejskiego, położonych w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Wicestarosta wyjaśnił, iż projekt powyższej uchwały dotyczy parkingu znajdującego się przy Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Poinformował, że sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 
odbędzie się w całości, tak jak zadecydowano na jednym z wcześniejszych posiedzeń Zarządu.  
 

Zarząd przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński.  
 

Jedenastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie oddania w najem 
Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Fiołek”  lokalu użytkowego w Nowym Mieście 
Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 

Wicestarosta poinformował, iż w przypadku N ZOZ „Fiołek” następuje tylko zamiana lokalu.  
 

Zarząd podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Dwunastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie oddania w najem 
Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Eskulap” z/s w Lidzbarku lokalu u żytkowego  
w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 

Wicestarosta wyjaśnił, że podobnie jak w poprzednim przypadku, następuje tylko zamiana lokalu.  
 

Zarząd podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Trzynastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie oddania w najem 
Warmi ńsko – Mazurskiej Izbie Rolniczej lokalu użytkowego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 
Grunwaldzkiej 3. 
 

Wicestarosta oznajmił, że w tym przypadku również chodzi o zamianę lokalu.   
 

Zarząd podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Czternastym punktem porządku było zapoznanie się z pismem dotyczącym rozwiązania umowy 
najmu: GM.I2501.3.3.2011. 
 

Wicestarosta omówił wniosek Gminnego Samodzielnego Zakładu Opieki zdrowotnej w Kurzętniku, który 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Dodał, iż nie zna przyczyny rozwiązania umowy najmu pomieszczenia 
przeznaczonego na prowadzenie Poradni „K”.  
 

/Na posiedzenie wszedł pan A. Głowacki/  
 

Zarząd zapoznał się z ww. pismem dotyczącym rozwiązania umowy najmu: GM. I2501.3.2011. 
 

Piętnastym punktem porządku było zapoznanie się z wnioskiem Warmińsko-Mazurskiej Agencji 
Rozwoju Regionalnego S.A. w Olsztynie. 
 

Pan A. Głowacki z uwagi na to, iż nie było go przy omawianym punkcie 13, zapytał dlaczego jest tak krótki 
okres wynajmu lokalu.  
Wicestarosta powtórzył, że Agencja nie posiada jeszcze informacji czy dostanie środki na dalsze 
funkcjonowanie biura. 
 

Zarząd zapoznał się z ww. wnioskiem.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchylenia 
uchwały Nr 46/240/2012 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 31 stycznia 2012 r.  
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 1.790.000 zł na finansowanie 
planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Ostatnim punktem porządku były wolne wnioski.  
 

Skarbnik poinformowała, że na kolejnym posiedzeniu Zarządu pani B. Bagińska przedstawi analizę 
wynagrodzeń w jednostkach budżetowych powiatu. Odczytała również wniosek Komitetu Rozbudowy 
Szpitala, który stanowi załącznik nr 5. 
Przewodnicząca Zarządu podziękowała za obecność na posiedzeniu i zamknęła obrady. 
 
 
 
 

Protokół sporządziła:        Przewodnicząca Zarządu 
 
Anna Andrzejczak                 Ewa Dembek 
 


